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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

13. februar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 454
Ministeren bedes redegøre for status for etableringen af vidneventerum ved 
domstolene samt redegøre for, hvorfor vidneventerum ikke er etableret eller 
planlagt etableret, som det var ønsket med domstolsreformen, herunder om 
dette er begrundet i bygningsmæssige forhold, ressourcer eller andet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på depesk@ft.dk, dfalll@ft.dk og 

til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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